
PUNT DE VISTA

E L  B R O L L A D O R P à g. 5

Fent honor al nom d ’aquesta secció, avui presentem als nostres lectors 
dos punts de vista respecte a un tema que ara és noticia a Cassà: la situació d'Op
ció Democràtica Cassanenca en l'entorn consistorial.

Per a esclarir opinions i acallar rumors, ens hem adreçat a dos elements 
d ’elevat pes especific en aquest afer: el Sr. Joan Maymï,membre destacat d'O.D.C.,i 
el Sr. Josep Mestras, batlle de la Vila.

Les preguntes que els hem fet són:

1. C r e u  c o n v e n i e n t  l ' i n t e r v e n c i ó  d ' O p c i ó  D e m o c r à t i c a  C a s s a n e n c a  e n  el c o n t r o l  d e  les 
g e s t i o n s  m u n i c i p a l s ?  P e r  q u è ?

2. Q u i n e s  s ó n  l e s  a c t u a l s  r e l a c i o n s  O p c i ó - A j u n t a m e n t ?

3. D a v a n t  d ' u n a  s i t u a c i ó  d e  b u i t  d e  p o d e r ,  Q u i n a  a l t e r n a t i v a  c r e u  v i a b l e ?

La resposta del Sr. Maymí al nostre qüestionaries
la següent:
1. -En primer lloc cal esclarir un punt. La copissi^ 
nomenada pels partits polítics per a treballar prop 
de l'Ajuntament de Cassà de la Selva,no és ni pre
tén ésser,una comissió de control. Per a poder con
trolar una cosa,persona o estament,cal un poder so
bre el que s'ha de controlar i una disposició per a 
fer-ho. Opció•Democràtica Cassanenca no té el poder 
ni està disposada a fer-ho. D'aquest raonament en
va sortir el nom i l'ideologia de la comissió infor
mativa que s'ha proposat,tal com deiem a la circular 
informativa del mes de Novembre,rebre tota l'infor
mació possible de l'Ajuntament i donar-la al poble 
cassanenc. Aquesta,i cap més,és la funció que s'ha 
proposat complir la Comissió Informativa.

2. -Per a comprendre la situació actual de les relacions 
entre la Comissió Informativa i l'Ajuntament caldria 
fer una història de quina ha estat la nostra activi
tat des del dia 2 de setembre,data en que vam pre
sentar formalment la documentació que ens avalava 
com a representants dels partits polítics a l'Ajun
tament de Cassà,firtó avui. A més de molt extensa, 
seria un relat carragós per la persona que no hagi 
viscut el problema de la vora. Però per centrar la 
pregunta que ens feu,sí que hem de dir una cosa:el 
consistori va acceptar la Comissió Informativa d'Op
ció Democràtica per què el Sr. Mesa,governador civil 
de la província els va apretar. Passats uns dies de 
la presentació dels documents abans esmentats,i da
vant de l'impossibilitat de que fóssim rebuts pel 
consistori,vàrem demanar audiència altSr. Governador. 
Al moment ens va rebre. Una vegada estudiada la pro
blemàtica que li vam presentar,ens va dir que,encara 
que caldria discutir uns punts amb el consistori de 
Cassà,podiem marxar tranquils doncs la Comissió se
ria acceptada. En menys de 24 hores estàvem reunits

a l'Ajuntament de Cassà,convocats pel Sr. Batlle,i 
després d'una reunió de més de tres hores,la Comi
ssió fou acceptada...,però per força. Contestar una 
lletra que t'ha adreçat un amic és d'educació fer-ho. 
Contestar una instància que un ciutadà ha adreçat a 
un estament,és propi de la serietat que hi ha de re
gir per la funció social que desenvolupa. No contes
tar el consistori les instàncies presentades per la 
comissió;no comunicar-nos amb suficient antelació 
el contingut dels plens,trencant així el compromís 
agafat pel consistori;no fer-nos saber el dia en que 
es celebrà el plè del mes de dedembre,al llarg del 
mateix s'hi havia de discutir una instància presen
tada per nosaltres el dia 3 del mateis mes;en defi
nitiva,no respectar els acords presos directament 
amb el Sr. Batlle vol dir,al nostre entendre, que 
els fem nosa. Vol dir,i aquesta actuació del consis
tori ho confirma,que ens van acceptar per força. Per 
tant,com diguem a la circular informativa del present 
mes de Gener:"Per nosaltres no queda trencada la vo
luntat de treball i de diàleg. El que no volem és que 
el consistori actual ens faci ballar al seu so. Qui 
hagi trencat el pacte,que faci les passes pertinents 
per a arranjar-lo. Nosaltres no ho farem pas."

3.-Eleccions municipals democràtiques quan més aviat 
millor.

El contacte amb el Sr. Mestras fou verbal,i no 
contestà al qüestionari presentat, però manifestà que 
la seva postura era d 'abstenir-se de fer cap declara
ció referent a la política local,tenint en compte les 
properes eleccions municipals, ja que no vol influir 
de cap manera en les idees o posicions dels cassanencs. 
Quan sigui el moment oportú,digué,tothom haurà de, 
més o menys, definir-se.

Fins aqui les respostes que ens han fet del qüestionari que els hem 
presentat. Entre les respostes de l’un i el mutisme de l ’altre, el lector podrà 
treure'n les seves opinions i les seves conjetures.

L 'Associació, creiem, ha fet prou encetant el tema.


